



PARKING SWISSTECH VILLAGE TICKET QR CODE



SWISSTECH
CONVENTION CENTER

TICKET QR CODE DE PAIEMENT

ENTRER DANS LE PARKING

Le participant entre dans le parking et reçoit un ticket de stationnement à la borne d'entrée. Il doit conserver ce ticket pour le reste de la journée.

OBTENIR LE TICKET QR CODE

Veuillez conserver le ticket de stationnement initial ainsi que le ticket avec le QR Code.

ALLER À LA BORNE DE PAIEMENT:

Insérez d'abord le ticket de stationnement, puis scannez le ticket muni du QR code. La machine reconnaîtra le QR code, qui sera considéré comme un moyen de paiement et validera ainsi le stationnement. Vous pourrez ensuite jeter le ticket avec QR code.

SORTIR DU PARKING:

Insérez le ticket de stationnement à la barrière.

QR CODE PAYMENT TICKET

ENTERING THE PARKING GARAGE

The participant enters the parking garage and receives a parking ticket at the entrance gate. They must keep this ticket for the rest of the day.

RECEIVING THE QR CODE TICKET

Please keep both the original parking ticket and the ticket containing the QR code.

GOING TO THE PAYMENT MACHINE

Insert the parking ticket first, then scan the ticket with the QR code. The machine will recognize the QR code, which will be considered a form of payment and will validate the parking. You can then dispose of the QR code ticket.

EXITING THE PARKING GARAGE

Insert the parking ticket at the exit barrier.

